
segons diuen, s íntrodueix dins ei ' 
terme de Cardedeu. Aquest és un \ 
fet totalment reversible, ja que i 
també es pot interpretar, i així 
ho fem nosaltres, que és el ter-
me de Cardedeu el que s íntrodu-1 
eix dins el nostre" 

La postura que pensa adop-
tar el nostre Ajuntament sobre el 
polèmic afer és "una ferma pos-
tura davant les actuacions de Car-J 
dedeu. Actualment tenim l as-
sumpte a mans deis advocats. Es-
tem, dones, seguint les vies judi-
cials corresponents". 

Ja per acabar ei nostre bat-
Ile diu en to tranquilitzador: 
"és un tema que no ens preocu-
pa en absolut. De moment ja 
s Tía guanyat quelcom. ja que no 
fa massa temps deien que volien 
fins a Santa Agnès; ara les seves 
exigències son més minces". 

Corn es pot observar el nos-
tre Ajuntament està seguint el 
tema i els aconteixements que 
d'aquest es derivin i sembla difí-
cil que pugui ser refutada la seva 
postura. 

PARAULES DELBATLLE 
DE CARDEDEU 

Amb el possible conflicte 
que pot ocasionar l'escrit apare-
gut al Butlleti Municipal de Carde-
deu, conflicte entre les poblacions 
de La Roca i l'anteriorment es-
mentada, hem pensât que, a més 
de saber I 'opinio del nostre batlle, 
seria intéressant intercanviar àlgu-
nes paraules amb Tactual alcalde 
de Cardedeu, Sr. Comas, sobre el 
tema. 

Segons el Sr. Comas, aquest 
és un afer que ja ve de molt 
temps enrera i que des de sempre, 
amb major o menor interés, s' ha 
mirat d 'arreglar. 
"Fa molt de temps, a ledat mitja, 
la finca de Vilalba pertanyia al 
municipi de Cardedeu, però per 
raons encara no massa clares 
passà a mans de La Roca. En aqu-
ell temps no tenia massa impor-
túnela pertanyer a un municipi o a 
un altre". 

Seguint amb la historia, el 
Sr. Comas ens trasllada a I ' època 
de la guerra civil espanyola. 
"Fent un repàs a l arxiu d actes de 
l'ajuntament en vaig trobar d'a-
bans de la guerra ja es mencio-
nava aquest problema. En temps 
de guerra, aquests terrenys, que 

aleshorels pertanyien a La Roca, 
van passar a mans de Cardedeu, a 
canvi d ' unes petites terres del 
voltant. Després de la guerra, però, 
va tornar al municipi de La Roca" 

En aquells moments el pro-
pietari de la finca de Vilalba era 
en Lluís Rivière, germà del propie-
tari del castell de La Roca. El pri-
mer era molt apreciat pel pöble de 
Cardedeu. Aquest senyor, però, no 
va aconseguir traspassar els ter-
renys als cardedeuencs. El Sr. al-
calde segueix dient: 
"Aquest és un afer que ja s Tiavia 
d'haver arreglat molt temps en-
rera, encara que era molt difícil. 
En època de dictadura es necessi-
tava, pel traspàs de terres, la con-
formitat dels ajuntaments impli-
cáis i la dels prop ie taris dels te-
rrenys. Aquest mutuu acord era 
quasi impossible" 

També hem pogut saber, 
per boca del Sr. Comas que 
"Durant els últims ajuntaments 
d'abans de la Democracia, totes 
leTs societats i entitats del pöble 
feren uns escrits reivindicatius 
d'aquests terrenys. L'Ajuntament 
davant aquesta situado es dirigi, 
a rAjuntament de La Roca, al 
govern civil i al mateix Rivière. 
El résultat, però, fou negatiu pel 
pöble de Cardedeu". 

Deixant una mica de banda 
el tema historic, li demanem al Sr. 
Alcalde que ens faci una mica de 

E S C A L A 
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AQU1 ELS MOSTREM EL PLANOL DELS T E R R E N Y S EN 
DISCUSIO. AQUESTS PLANOLS SON EXTRETS DEL BUTLLE-
TI MUNICIPAL DE CARDEDEU. EL PLANOL DE L ' E SQUERRA 
ENS MOSTRA LA SITUACIO ACTUAL. EL DE LA DRETA, TAL 
COM CARDEDEU DES IT JA QUE QUEDI. 
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